



Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

Söndagen den 27 augusti 2017, kl. 12.00-14.00

Lokal: Rudbeckia, Växthuset

Närvarande: Melinda Popov, Carl Larsson, Julia Mägi, Emma Bengtsson, Sigrid Waldén, Danny Majid, Olivia Thingvall, Axel Lihangen, Amanda Johansson samt Ebba Gabrielson till och från på telefon.

1. Mötets öppnande
Vice ordförande Amanda öppnar mötet kl. 12.10.
2. Val av justeringsperson
Melinda väljs till justeringsperson.
3. Närvarande
Sekreteraren tar närvaro.
4. Adjungeringar
Inga adjungeringar är aktuella.
5. Förra styrelsemötets protokoll
Inga kommentarer om förra protokollet.
6. Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställs med tillägg av ”Finalbrunch” och ”Städning” under punkt 11 samt tillägg av övrig punkt ”Allbranded.se” samt ”Huawei”.
7. Bordlagda ärenden
Inga bordlagda ärenden tas upp vid detta möte.
8. Nästa sociala event
Kick-off 15–17 september.
9. Informationspunkter
 - 9.1 Axel, utb preklin: fått många mail från vårens K2 då många kuggade den ordinarie teoretiska tentan. Resultatet från omtentan har inte kommit ännu. Gås igenom mer under punkt 11.
 - 9.2 Olivia, studiesocialt: jobb inför mottagningen sista veckan, har möte med mottagningsutskottet nu efter detta möte.
 - 9.3 Emma, näringsliv: har jobbat med förberedelser inför bokdagen för K1 under mottagningen, också utprovning av läkarrockar. Pratad med föreläsare (från Hjärnpodden, Medicinpodden och AT-podden) om att komma och föreläsa i höst.



9.4 Amanda, sekr: förberett inför detta möte, målat märkesbacken tillsammans med Sigrید och ska hämta t-shirts efter detta möte.

10. Upprop

Schema för vem som ska vara var finns på Driven under ”styrelsedokument” och ”upprop”. Var och en har ansvar att ppn är uppdaterad till kl. 20.00 ikväll, Amanda kontrollerar då så allt ser bra ut.

11. K2:s studieresultat på teoretiska

Ebba har fått mail om att 72 % av K2 blivit underkända på sin ordinarie teoretiska tenta. Axel har varit i kontakt med flertalet från den klassen och även pratat lite hastigt med programledningen. Kan vara en idé att nämna detta på uppropen både för K3, och då säga att MF vet om detta och att vi jobbar med det, och för K2 för att försöka minimera deras stress. Danny (som gick K2 i våras) förklarar att det i slutet av terminen var väldigt rörigt med både basgrupper och föreläsningar, och att studenterna upplever att föreläsarna inte alltid var uppdaterade på vad som faktiskt skiljer K2 från T2. Danny upplever också att klassen tyckte att de hade för lite tid att studera till tentan, inte nödvändigtvis att frågorna var för svåra. Det blev ett missförstånd vad gäller hur lång instuderingstiden blev då kursledningen frågade hur lång tid klassen ville ha mellan den teoretiska och praktiska tentan. Klassen svarade då ”så lång tid som möjligt” vilket resulterade i att den teoretiska tentan hamnade väldigt tidigt. Utbildningsansvariga fortsätter att följa upp detta och kommer sannolikt ha möte med termins-/ eller programansvariga om det visar sig att även omtentan har en ovanlig hög frekvens underkända.

12. Mottagning

12.1 Kalas

Är på eftermiddagen den 6/9 (andra onsdagen). MF har fyra mässpass. Vi kör en tävling där man ska gissa antal märken, vinsten blir en termos. Amanda köper in termoserna. Schema styrs på Facebook när vi vet de exakta tiderna.

12.2 Kulvertorientering

Nu på onsdag 30/8, delas upp i tidigt och sent pass. Amanda och Olivia skriver inlägg på Facebook.

12.3 Finalbrunch

Sista söndagen under mottagningen. Styrelsen är välkommen. Finns resorb i förrådet. Olivia återkommer om tid.



12.4 Städning

Styrelsen behöver kontrollera externa lokaler efter städning. Detta behövs göras vid tre tillfällen under mottagningen: välkomstsittning (tisdag kväll 29/9, Emma B fixar), GF-kvällen (lördag 2/9 Olivia fixar) och efter ”Medsex ger” (torsdag 7/9, mer info kommer – löses på Facebook).

13. Förfrågningar om att sprida information/samarbeten

Styrelsen har fått in ett flertal mail med förfrågningar om att sprida information eller förfrågningar om samarbeten.

13.1 Forskning om ett hållbart arbetsliv

Förfrågan från en forskningsgrupp på KI om att sprida deras enkät, samt kontrolläsa enkäten för att se så att innehållet är relevant. Tidigare har vi bestämt att MF ska vara restriktiv med mailutskick, men styrelsen kommer överens om att detta skulle kunna delas på Facebook. Styrelsen tycker dock att det är oklart varför de vill ha vår hjälp då de redan har kontakt med programledningen (Ann-Charlott). Ordförande Ebba, som fick mailet, får i uppgift att svara forskningsgruppen och be dem förklara mer.

13.2 Choice-stiftelsen

Styrelsen har fått en förfrågan om att sprida information om hur man söker till Choice, en insamlingsstiftelse som tillsammans med läkarstudenter syftar till att sprida kunskap om och förbättra hälsan hos unga. Detta har spridits via MF innan, och styrelsen är överens om att det är något som många av våra medlemmar kan vara intresserade av. Informationsansvarig skickar ut informationen från Choice via mail och Facebook.

13.3 Extrajobb

Informationsansvarig Melinda har fått mail från företaget Norstat som söker studenter som vill extrajobba. Styrelsen funderar på om det är bra att vi som sektion ”promotar” extrajobb, eftersom vi studerar på 100%. Dessutom vet styrelsen väldigt lite om arbetsgivaren. Styrelsen kommer överens om att Norstats erbjudande om extrajobb inte ska förmedlas via MF.

13.4 Idrottsmedicin (IMÖ)

Vice ordförande Amanda har kontaktats av en representant från en grupp som arrangerar idrottsmedicin-föreläsningar tillsammans med IMÖ (IdrottsMedicin Öst). Gruppen behöver hjälp att boka lokaler eftersom de inte är någon egen organisation och därför inte kan boka kostnadsfritt via LOKE. Föreläsningarna som anordnas är ett



ideellt initiativ, är gratis och öppna för alla. Tidigare har idrottsansvarige i MF suttit med i gruppen och på så sätt kunnat boka salar, men så är inte fallet nu. Gruppen vill gärna samarbeta och kan tänka sig att använda MF:s logga. De går också med på MF:s krav om att arrangörerna ska vara MF-medlemmar. Styrelsen är eniga om att erbjuda hjälp med bokningar då det skulle gagna medlemmarna eftersom föreläsningarna tidigare varit uppskattade. Amanda förmedlar att de kan vända sig till näringslivsansvarig Emma för hjälp med event m.m. när det närmar sig då det är viktigt att informationen kommer ut till alla MF-medlemmar.

13.5 Förfrågan från psykologsektionen

Bordläggtes till nästa möte p.g.a. informationsbrist.

14. Kick-off

Kommer att vara helgen 15–17 september, sannolikt i Berg. Styrelsemedlemmarna ombeds vända sig till Ebba eller Amanda om de har något som de vill ta upp under kick-offen, har tips på samarbetsövningar eller liknande. Mer information kommer då kick-offen närmar sig.

15. Äskning

En äskning har kommit in till styrelsen från MedSex. Äskningen gäller en medlemsrabattering av en sittning i höst, och summan som äskas är 8000kr (40kr/person, 200 deltagare). Då äskningspotten per termin brukar vara mindre än detta enas styrelsen om att det är för mycket pengar. Däremot förs en diskussion om att ge rabatt till t.ex. de 50 första MF-medlemmarna som anmäler sig, vilket skulle motsvara 2000 kr. Dock har styrelsen inte exakt koll på hur mycket pengar som finns i äskningspotten denna termin då ekonomiansvarige inte kunde närvara på mötet. Styrelsen enas därför om att rösta om äskningen på Facebook vid ett senare tillfälle när vi vet hur mycket pengar som finns att tillgå.

16. FUM-datum

Förra terminen hölls Val-FUM på en lördag istället för på en torsdag, detta för att slippa sena möten. Detta hade röstats igenom på stor-KRAM tidigare under våren men trots det framkom att det fanns ett missnöje med förändringen. Styrelsen enas om att första höst-FUM lägges på en torsdag som tidigare, eftersom det inte är ett val-FUM och därför sannolikt inte kommer bli lika långt. Diskussion får åter igen föras på KRAM huruvida kursrepresentanterna vill ha höstens andra FUM, som är val-FUM, på en torsdag eller en



lördag. Amanda lägger inom kort fram förslag på datum till första höst-FUM eftersom det bör ligga ganska tidigt på terminen.

17. Mötestider i höst

För de närvarande på mötet är det tisdagar som passar bäst. Amanda frågar resten på Facebook. Närvarande på mötet föreslår att mötestiden sättes till 17.15-20.00 till att börja med, och att den kan kortas ned till kl. 19.00 om det visas finnas utrymme till det.

18. Rousseaus pris

Bordlägges till nästa möte p.g.a. tidsbrist.

19. Sociala medier

Melinda lägger upp foto från mötet på Instagram och Facebook. De som närvarar vid K1:s upprop imorgon lägger upp ett foto därifrån.

20. Övriga punkter

20.1 Allbranded.se

Styrelsen har fått en förfrågan om att använda profilprodukter från Allbranded.se.

Erbjudandet är frikostigt men det är däremot inte tydligt vad företaget vill ha i utbyte.

Näringslivsansvarig Emma får i uppgift att be företaget specificera det.

20.2 Huawei,

Styrelsen har fått en förfrågan av företaget Huawei om sponsring av sittningar i utbyte mot marknadsföring av deras nya telefon. Olivia har vidarebefordrat förfrågan till SF och Medsex.

21. Utvärdering

Generellt ett bra möte enligt alla närvarande, roligt att vara igång igen.

22. Nästa möte

Förslagsvis tisdag 12/9 kl. 17.15-19.00. Amanda skickar mail till styrelsemailen.

23. Mötets avslutande

Vice ordförande avslutar mötet kl. 14.20.